
Notulen ALV Vogelwerkgroep Texel 12 april 2024 

Aanwezig: alle 5 bestuursleden en 12 leden. Afbericht van 5 leden. 

De waarnemend vz. opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. Er zijn geen 
mededelingen. 

De notulen en het jaarverslag worden ongewijzigd vastgesteld. Vanuit de leden wel met de 
opmerking dat ze erg laat op de site beschikbaar waren. De secretaris trekt het boetekleed aan. 

De jaarrekening wordt verduidelijkt door de penningmeester. Na voorlezing van het rapport van de 
kascontrole commissie, wat geen verdere opmerkingen veroorzaakt, wordt het goedgekeurd. 

Voor de nieuwe kas controle stellen zich Jenny Cremer en Klaas Kikkert  beschikbaar. 

Na enige discussie m.b.t. tot de gestegen kosten, met name voor de uitgaven van De Skor en het 
jaaroverzicht Vogels op Texel, stemt de vergadering in met een contributieverhoging tot € 25,-- voor 
het jaar 2025. 

Er zijn geen bestuursleden die volgens schema aftreden dit jaar. Hoewel drie van de vijf al vele jaren 
in functie zijn, gaan allen nog t.m. 1 jaar door. 

Na enige discussie m.b.t. tot de gestegen kosten, met name voor de uitgaven van De Skor en het 
jaaroverzicht Vogels op Texel, stemt de vergadering in met een contributieverhoging tot € 25,-- voor 
het jaar 2025. 

Ter sprake gebrachte onderwerpen: 

Klaas Kikkert meldt dat het water in De Petten vaak zo laag staat dat de eilandjes gemakkelijk 
bereikbaar worden voor predatoren als Bruine ratten en katten. Natuurmonumenten zou hier iets 
aan moeten doen. 

Ook neemt hij regelmatig verstoringen waar in het duingebied rond de Mokbaai. Tot 20 man tegelijk 
bijvoorbeeld bij de aanwezigheid van Velduilen.  

Hoewel ze daar niet verplicht zijn, hebben de beheerders (Staatsbosbeheer, Defensie) toestemming  
gegeven om Grauwe Ganzen te schieten in de duinen in het broedseizoen tot en met de maand april. 
Dat geeft natuurlijk ook weer verstoring, temeer omdat er daarbij gebruik gemaakt wordt van 
jachthonden. De ‘passende beoordeling’ die wettelijk verplicht is voor het afgeven van 
vergunning/ontheffing voor die jacht door de provincie, rammelt aan alle kanten. Thomas v.d. Es 
stelt wel dat de ganzen plaatselijk eutrofiëring veroorzaken, hetgeen in strijd is met de 
‘natuurdoelen’. De vergadering discussieert geruime tijd over het nut van deze methode, die o.i. niet 
thuishoort in natuurgebieden. We besluiten daarover een brief te schrijven aan Proviciale Staten.  

Henry Soyer vertelt dat er door jonge Texelse boeren onderzoek plaatsvindt naar de mogelijkheden 
van verbetering van het bodemleven. Hoe zit het met de werking van glyfosaat dat op Texel veel 
gebruikt wordt, op dat bodemleven? Ook vertelt hij over de Texelse Wilde Dierwacht die samen met 
Ecomare is opgezet. Inmiddels is daar ook over gepubliceerd. Zie De Skor jaargang 43 (2024) , 
nummer 4, pagina 48. 

Bert de Boer vertelt over enkele cursussen (waarbij ook voor vogelherkenning) al dan niet i.s.m. de 
Vogelwerkgroep, die steeds snel volgeboekt waren en dus heel succesvol. Er volgen herhalings 
excursies. 

Tenslotte wordt besloten Hans Witte die al geruime tijd ziek is, een bloemetje en iets lekkers te 
sturen. 

De waarnemend Vz. sluit de vergadering.  



 

 


